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Protokół Nr 1/18 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się 30 listopada 2018 roku w sali im. Karola Anbilda w Filharmonii Świętokrzyskiej, 

im. O. Kolberga w Kielcach (w przerwie obrad sesji Sejmiku). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Sejmiku,  Pan Andrzej Pruś.  

 

Dalszą część obrad Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji, Pani Magdalena Zieleń. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła  do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Wybór  zastępcy przewodniczącego Komisji (§ 29 Statutu). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2018-2033. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie województwa na 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego  

dla Marszałka Województwa Świętokrzyskiego. 

5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2 - 4 stanowią załączniki do akt II sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 1. 

Radny Janusz Koza zgłosił na stanowisko zastępcy przewodniczącego Komisji kandydaturę 

radnego Arkadiusza Bąka, który wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 
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W drodze głosowania jawnego radny Arkadiusz Bąk jednogłośnie został wybrany  

na zastępcę przewodniczącej Komisji. 

 

Ad 2-3. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2018-

2033, 

- zmian w budżecie województwa na 2018 rok. 

 

W dyskusji głos zabrali:  

Przewodnicząca Komisji, która zwróciła się z zapytaniem, od którego roku trwa realizacja 

przedsięwzięcia wieloletniego pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

inwestycyjnego pn. "Rozbudowa drogi wojewódzkiej Nr 754 na odcinku od km 0+000 do km 

1+912 w Ostrowcu Świętokrzyskim wraz z rozbudową mostu na rzece Kamiennej”? 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach odpowiedział, że opracowanie dokumentacji projektowej ww. przedsięwzięcia 

zaczęło się w 2014 roku.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy w związku z tym, że od 2014 roku nie zrobiona 

została dokumentacja zadanie to jest w jakikolwiek sposób zagrożone? 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach wyjaśnił, że pierwszy wykonawca, który realizował tą dokumentację 

zrezygnował, m.in. ze względu na problemy wynikłe we współpracy z geodetą. W związku  

z tym została podjęta wspólna decyzja z Urzędem Miasta i Starostwem Powiatowym  

o rozwiązaniu umowy z tą firmą, rozliczeniu się z nią i ogłoszeniu nowego przetargu, który 

miał zakończyć się w roku bieżącym.  

   

Przewodnicząca Komisji dopytała, czy zostały uregulowane wszystkie sprawy własnościowe 

gruntu pod ww. drogę? 
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Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach wyjaśnił, że będą uregulowane w momencie decyzji ZRID wydanych przez 

Wojewodę Świętokrzyskiego. Podkreślił, że projekt przewiduje pewne zajęcia, które 

zatwierdza decyzja ZRID, następnie Pani Wojewoda wydaje decyzje odszkodowawcze, 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach wypłaca odszkodowania, a następnie  

przejmuje grunty.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała ile wynosi całkowita wartość tego zadania? 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach odpowiedział, że całkowita wartość tego zadania wynosi ponad 50 mln zł, 

natomiast w budżecie województwa zabezpieczona jest kwota tylko na jego dokumentację. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji zapytała, jakie jest przewidziane źródło 

finansowania tego zadania? 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach powiadomił, że na chwilę obecną przygotowywana jest dokumentacja,  

natomiast całość inwestycji zostanie zrealizowana w momencie pojawienia się oszczędności  

z RPO. Założenie bowiem jest takie, iż posiadając dokumentację i otrzymując w którymś 

momencie pieniądze można od razu zacząć inwestycję. Dodał, że z punktu widzenia 

technicznego wymagany jest remont obiektu na rzece Kamiennej. Pojawił się pomysł,  

by wprowadzić powyższe w program Mosty plus, jednakże musiałby być to nowy most.  

Na chwilę obecną realizowanych jest 13 dużych zadań i środki, które były przewidziane  

zostały już wyczerpane. Porównując z założeniami sprzed 2 lat, część środków należy 

dołożyć z budżetu, m.in. w kwestiach związanych w wykupami gruntów z uwagi na to,  

że realizowanych jest sporo zadań polegających na budowie nowych odcinków. Podkreślił,  

że umowa na projekt jest podpisana. Jest również przewidziany do podpisania aneks  

na przyszły rok.   

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, na kiedy przewidziany jest termin realizacji samego 

projektu? 
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Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach odpowiedział, że na czerwiec 2019 roku.  

 

Radny Janusz Koza zwrócił się z zapytaniem, kiedy powzięte zostały informacje o tym,  

że koszty wykupów przekroczą 10%, czyli tym samym nie będą kosztami kwalifikowanymi 

przy wymienionych przez Panią Skarbnik inwestycjach?  

 

Skarbnik Województwa odpowiedziała, że było to wiadome od początku programowania.   

 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się z zapytaniem dlaczego zmieniamy środki 

inwestycyjne na środki bieżące w odniesieniu do  realizacji zadania inwestycyjnego rocznego 

pn. „Szkolne Pracownie Informatyczne Województwa Świętokrzyskiego” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020?   

 

Pani Katarzyna Ziółkowska, Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 

wyjaśniła, iż nie zmieniamy środków majątkowych na bieżące, tylko bieżące pojawiają się  

w związku z tym, że projekt uzyskał dofinansowanie i są to środki związane z kosztami 

prowadzenia projektu, natomiast dochody majątkowe są przesunięte na rok 2019 w związku  

z zakupem wyposażenia pracowni.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, z czego finansowane są wydatki bieżące? 

 

Pani Katarzyna Ziółkowska, Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów  

poinformowała, że po części ze środków europejskich, a po części ze środków własnych  

w procencie 85 do 15.   

 

Komisja Budżetu i Finansów przy 6 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała omówione projekty uchwał (Opinie Nr 1/18, Nr 2/18 stanowią odpowiednio 

załączniki nr 3, 4 do protokołu). 

 

Ad 4. 

Pani Renata Janik, Wicemarszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Marszałka Województwa Świętokrzyskiego. 
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W dyskusji, w której głos zabrali radny Janusz Koza i zastępca przewodniczącej Komisji, 

Arkadiusz Bąk rozmawiano nt. sposobu ustalania wynagrodzenia miesięcznego  

dla Marszałka Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały (Opinia Nr 3/18 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad 5. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że data kolejnego posiedzenia zostanie 

wyznaczona w najbliższym czasie. Wszyscy członkowie komisji zostaną o niej 

poinformowani.  

 

Ad 6. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

    Magdalena Zieleń  

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:       

Justyna Kobiec - Pronobis        

 


